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                  PROTOKÓŁ NR IV/2024  

                           Z OBRAD IV SESJI RADY MIEJSKIEJ W KRYNKACH  

                   Z DNIA 19 WRZEŚNIA 2024 ROKU  
  

Rada Miejska w Krynkach obradowała w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

Obradom IV sesji przewodniczył przewodniczący rady p. Józef Stanisław Czarniecki. 

Protokołowała Magdalena Wojno. Obrady rozpoczęto o godzinie 8.00. Obrady były 

nagrywane i są dostępne na stronie BIP (w zakładce Rada Miejska) oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego. Szczegółowy przebieg sesji w materiale wideo 

https://krynki.posiedzenia.pl 

Informacja o zwołaniu i miejscu odbycia sesji została wywieszona na tablicy ogłoszeń w 

Urzędzie Miejskim oraz opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Przew. rady poinformował o obowiązującym Regulaminie Ochrony Danych Osobowych 

osób biorących udział w sesji Rady Miejskiej.  

Przew. rady otworzył obrady wypowiadając formułę: „Otwieram IV sesję Rady 

Miejskiej w Krynkach”. Przywitał przybyłych na sesję: burmistrz, zastępcę burmistrza, 

sekretarza, skarbnika, radcę prawnego, dyrektora ZK, kierownika M-GOPS oraz 

kierownika biblioteki. Przywitał zaproszonych gości, sołtysów i radnych. Stwierdził, że 

na sesję przybyło 11 radnych. W tym składzie rada może podejmować prawomocne 

decyzje.  

lp nazwisko imie status podpis 

1 Apanowicz Bożena obecna   

2 Baranowska Grażyna nieobecna   

3 Bielska-Wicher Barbara obecna   

4 Czarniecki Józef Stanisław obecny   

5 Gejdel Stanisława obecna   

6 Grzybek Małgorzata nieobecna   

7 Hajduk Adam nieobecny   

8 Karolkiewicz Leszek obecny   

9 Kundzicz Franciszek obecny   

10 Miron Alicja nieobecna   
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11 Nosewicz Artur obecny   

12 Nowik-Subieta Mirosław obecny   

13 Sieradzki Waldemar Paweł obecny   

14 Stefanowicz Katarzyna Anna obecna   

15 Szynkiewicz Jolanta obecna   

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

- Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1.   

- Lista obecności sołtysów stanowi zał. nr 2.   

- Lista obecności gości stanowi zał. nr 3.    

- Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników jednostek 

organizacyjnych stanowi zał. nr 4.    

  

Ad.2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

 

  

Przew. rady zapytał - czy radni mają jakieś uwagi do porządku obrad?  
Uwag nie było. W związku z powyższym zarządził głosowanie:  
 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. nr 5).  
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Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1) Otwarcie obrad IV sesji Rady Miejskiej.  

2) Przyjęcie porządku obrad.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej.  

4) Zapytania i interpelacje radnych. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krynki na lata 2024-2031. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krynki na rok 2024. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Sokólskiego zarządzania drogą 

powiatową nr 1282B w zakresie związanym z realizacją zadania pn.: „Remont dróg 

powiatowych w Gminie Krynki zniszczonych wskutek kryzysu na granicy”. 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych 

z terenu Gminy Krynki. 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu korzystania 

z kompleksu sportowego „Moje boisko Orlik 2012” w Krynkach. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie „Związek 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego”. 

11) Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Krynkach podjętych w I półroczu 

2024 r. 

12) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

13) Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

14) Wolne wnioski i informacje. 

15) Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 1 i 2 zrealizowano.  

  

Ad. 3  
Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej.  

  

 

Przew. rady - radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z obrad III sesji, nie 

wnieśli uwag, dlatego zwracam się do radnych, – kto jest za przyjęciem protokołu z III 

sesji Rady Miejskiej?  

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



5 
 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 
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Ad.4.  

Zapytania i interpelacje radnych.  

 

Głos zabrał radny Waldemar P. Sieradzki. Złożył interpelacje oraz wniosek. Interpelacja 

dotyczyła rozpowszechnienia na szerszą skalę Raportu o stanie gminy. Wniosek zaś 

zorganizowania razem z Burmistrz spotkania z przedstawicielami organizacji 

pozarządowych działających na terenie naszej gminy.  

 

Ad.5. i Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krynki 

na lata 2024-2031. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krynki na rok 2024. 

 

Przew. zwrócił się do skarbnik o wyjaśnienia. Skarbnik: Jeśli chodzi o Wieloletnią 
Prognozę to dochody bieżące wzrosły o kwotę 101 177 zł, dochody majątkowe 
pozostały bez zmian. Po zmianach planowane dochody wynoszą 37 510 848 zł, w tym 
dochody bieżące 16 444 888 zł, dochody majątkowe 21 065 960 zł. Wydatki bieżące 
zmniejszyły się o kwotę 31 604 zł, wydatki majątkowe wzrosły o kwotę 557 663 zł. Po 
zmianach planowane wydatki wynoszą 41 366 803 zł, w tym: wydatki bieżące 16 556 
879 zł, wydatki majątkowe 24 809 924 zł.  W wyniku wprowadzonych zmian, 
planowany deficyt wynosi 3 855 955 zł i zostanie pokryty z nadwyżki budżetu z lat 
ubiegłych w kwocie 3 793 489 zł. Z przychodów pochodzących ze szczególnych zasad 
wykonywania budżetu określonych w ustawie o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi w kwocie 42 674 zł. Z wolnych środków, o których 
mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
19 792 zł.  
Przychody zwiększyły się o kwotę 424 882 zł, wynoszą obecnie 4 136 955 zł. Rozchody 
pozostały bez zmian. W roku 2025 zmniejszono planowane dochody majątkowe o 
kwotę 283 993 zł. Zmiana wynika z kwoty rozstrzygniętego przetargu na zadanie 
„Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w gminie Krynki oraz 
zakup wyposażenia” realizowanego w latach 2024- 2025 i kwoty udzielonej promesy z 
Rządowego Programu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na to zadanie 7 
716 007 zł. Zaktualizowano również wydatki majątkowe na w/w zadanie. Zmniejszono 
wydatki ze środków z Rządowego Programu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych o kwotę 283 993 zł i zmniejszono wkład własny o kwotę 15 094 zł. 
Ponadto zaplanowano wydatki w kwocie 85 000 zł na nadzór inwestorski. Planowany 
deficyt roku 2025 zwiększył się o kwotę 69 906 zł i wynosi 423 106 zł. Deficyt zostanie 
pokryty wolnymi środkami niezaangażowanymi w budżecie roku 2024. Natomiast w 
załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krynki- Wykaz 
przedsięwzięć zaktualizowano kwoty limitu 2024- 2025 i limitu zobowiązań 
przedsięwzięć zgodnie z zawartymi umowami. 
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Jeśli chodzi o zmiany budżetu to zwiększono plan dochodów o kwotę 101 177 zł (per 
saldo), w tym w rozdziale Krajowe pasażerskie przewozy autobusowe zwiększono 
dochody z tytułu rekompensaty w części stanowiącej zwrot utraconych przychodów z 
tytułu stosowania ustawowych uprawnień do ulgowych przejazdów w publicznym 
transporcie zbiorowym za sierpień 2024 r. na podstawie umowy zawartej pomiędzy 
Województwem Podlaskim a Gminą Krynki, jako organizatorem publicznego transportu 
zbiorowego- 302 zł. W rozdziale Drogi publiczne gminne zwiększono dochody z opłat za 
zajęcie pasa drogowego w związku z uzyskaniem ponadplanowych dochodów- 6 967 zł. 
W rozdziale Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) zmniejszono dochody z 
tytułu refundacji z PUP w Sokółce wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w ramach 
robót publicznych- 20 334 zł. W rozdziale Ochotnicze straże pożarne zwiększono 
dochody z wynajmu pomieszczeń w związku z uzyskaniem ponadplanowych 
dochodów- 3 300 zł. W rozdziale Różne rozliczenia finansowe zwiększono dochody z 
odsetek od lokat- 55 000 zł oraz zwrotu podatku VAT- 25 365 zł w związku z 
uzyskaniem ponadplanowych dochodów. W rozdziale Szkoły podstawowe zwiększono 
dochody z tytułu refundacji z PUP w Sokółce wynagrodzeń pracowników zatrudnionych 
w ramach robót publicznych- 11 051 zł. W rozdziale Przedszkola zwiększono dochody z 
tytułu refundacji z PUP w Sokółce wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w ramach 
robót publicznych- 7 026 zł. 
Zwiększono plan wydatków o kwotę 526 059 zł (per saldo), w tym: w rozdziale 
Infrastruktura wodociągowa wsi zmniejszono wydatki z tytułu wykonania dokumentacji 
projektowej na budowę sieci wodociągowej we wsi Jurowlany- 2 510 zł. W rozdziale 
40003 Dostarczanie energii elektrycznej zmniejszono wydatki z tytułu różnych opłat i 
składek- 1 000 zł. W rozdziale Krajowe pasażerskie przewozy autobusowe zwiększono 
wydatki z tytułu rekompensaty w części stanowiącej zwrot utraconych przychodów z 
tytułu stosowania ustawowych uprawnień do ulgowych przejazdów w publicznym 
transporcie zbiorowym za sierpień 2024 r.- 302 zł. W rozdziale Lokalny transport 
zbiorowy zmniejszono wydatki z tytułu pomocy dla Powiatu Sokólskiego na organizację 
przewozów autobusowych na terenie gminy Krynki- 1 506 zł. W rozdziale Drogi 
publiczne gminne zmniejszono wydatki z tytułu zakupu materiałów- 7 000 zł oraz 
zakupu usług- 5 000 zł. W rozdziale Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
zwiększono wydatki na zakup usług- 16 000 zł oraz różnych opłat- 1 000 zł. W rozdziale 
Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) zmniejszono wydatki z tytułu 
wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych- 34 400 zł. W 
rozdziale Różne rozliczenia finansowe zwiększono wydatki z tytułu zapłaty podatku 
VAT- 20 000 zł. W rozdziale Szkoły podstawowe zwiększono wydatki na realizację 
zadania „Zagospodarowanie przestrzeni przy Zespole Szkół Samorządowych w 
Krynkach” w związku z przeprowadzonym postępowaniem przetargowym - 13 255 zł 
oraz wprowadzono nowe zadanie „Wykonanie dokumentacji projektowej na 
doświetlenie infrastruktury sportowo- rekreacyjnej przy Zespole Szkół Samorządowych 
w Krynkach”- 6 765 zł. W rozdziale Dowożenie uczniów do szkół zwiększono wydatki z 
tytułu wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń- 43 000 zł oraz zakupu materiałów- 
7 000 zł i zakupu usług- 5 000 zł. W rozdziale Pozostała działalność zwiększono wydatki 
na realizację programu „Lekcje o finansach”- 10 000 zł. W rozdziale Pozostała 
działalność zmniejszono wydatki na wpłatę na rzecz Związku Powiatowo- Gminnego 
„Dolina Krynki” na opracowanie dokumentacji na zadanie „Remont elewacji, pompy 
ciepła i panele fotowoltaiczne na potrzeby przychodni lekarzy rodzinnych w Krynkach”- 
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37 515 zł. W rozdziale Gospodarka odpadami komunalnymi zmniejszono wydatki na 
realizację zadania „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w 
gminie Krynki oraz zakup wyposażenia”- 13 260 zł. W rozdziale Zakłady gospodarki 
komunalnej zmniejszono wydatki z tytułu wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń- 
43 000 zł.  W rozdziale Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami 
zmniejszono wydatki na zakup usług- 30 000 zł. W rozdziale Pozostała działalność 
zmniejszono wydatki na zakup usług- 12 000 zł. W rozdziale Biblioteki zmniejszono 
wydatki na zadanie „Przebudowa układu zasilania w energię elektryczną budynku 
Biblioteki Publicznej Gminy Krynki”- 19 680 zł. W rozdziale Ochrona zabytków i opieka 
nad zabytkami zwiększono wydatki na zadanie „Prace restauratorskie i roboty 
budowlane obejmujące budynek dawnej synagogi w Krynkach” w związku z 
przeprowadzonym postępowaniem przetargowym- 610 608 zł. 
Planowany deficyt budżetu uległ zwiększeniu o kwotę 424 882 zł. Obecnie deficyt 
wynosi 3 855 955 zł. Przychody budżetu zwiększyły się o kwotę 424 882 zł, rozchody 
budżetu pozostały bez zmian. Dziękuję. 
 

Przew. rady poinformował, że komisje pozytywnie przyjęły projekty uchwał i przeszedł 

do odczytania treści, a następnie zarządził głosowanie:   

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krynki na lata 2024-2031 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/25/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krynki na lata 

2024-2031 stanowi zał. nr 6. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krynki na rok 
2024 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/26/2024 w sprawie zmiany budżetu Gminy Krynki na rok 2024 stanowi zał. nr 7. 
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Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Sokólskiego zarządzania drogą 

powiatową nr 1282B w zakresie związanym z realizacją zadania pn.: „Remont dróg 

powiatowych w Gminie Krynki zniszczonych wskutek kryzysu na granicy”. 

 

Głos zabrała burmistrz: znacie Państwo sytuację, jeśli chodzi o tę inwestycję. Zebrani 

goście, sołtysi oraz mieszkańcy zapewne chcieliby kilka słów wyjaśnień. 

Zdecydowaliśmy się, aby złożyć wniosek do Ładu Polskiego na remont dróg 

zniszczonych wskutek kryzysu. Jest to formuła remontu, w związku z powyższym 

podjęliśmy się, w porozumieniu ze Starostą, żeby złożyć do tego programu wniosek. Ta 

decyzja to dla nas ogromna odpowiedzialność, ponieważ to w naszym samorządzie 

będzie nadzór nad tą inwestycją, jak też nasz samorząd odpowiadać będzie za 

procedurę przetargową. Nasza pani skarbnik ma ogromne zadanie, bo jak wiecie kwota 

na to zadanie wynosi 31 i pół mln zł. Do remontu jest spory odcinek, bo jest to 

odległość od ronda poprzez całą ulicę Garbarską w Krynkach, do Kruszynian oraz 

fragment niewyremontowanej drogi we wsi Kruszyniany. Kolejną ulicą zawartą w tej 

inwestycji jest ul. Bema. Nadmieniam, iż ulica Bema oraz Garbarska, aż do mostu są w 

strefie konserwatorskiej. Jesteśmy na etapie uzgodnień. U konserwatora leży złożony 

wniosek z zakresem prac. Czekamy na opinię.  27 września, mam nadzieję, że 

otworzymy oferty. Nie jesteśmy sami w tej inwestycji. Partnerem jest Powiat Sokólski. 

Żeby zrealizować to zadanie musimy władać gruntem, stąd projekt tej uchwały. W dniu 

20 czerwca 2024 roku Rada Powiatu przekazała drogę gminie Krynki, natomiast nasza 

rada mam nadzieję, że dziś tę drogę przyjmie. Tyle wyjaśnień. Będę was na bieżąco 

informować o postępach.  Dziękuję. 

Przew. rady zwrócił się z pytaniem czy do przedstawionego projektu są pytania? Głos 

zabrał radny Waldemar P. Sieradzki: jest to bardzo ważne przedsięwzięcie dla naszej 

gminy. Inicjatywę przejęcia na cel budowy powinniśmy wesprzeć i zależnie od naszych 

możliwości i kompetencji, wspierać w trakcie realizacji. Dziękuję.  

Następnie przew. rady poinformował, że komisje pozytywnie przyjęły projekt tej 

uchwały i przeszedł do odczytania treści, a następnie zarządził głosowanie:   

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Sokólskiego 
zarządzania drogą powiatową nr 1282B w zakresie związanym z 
realizacją zadania pn.: „Remont dróg powiatowych w Gminie 
Krynki zniszczonych wskutek kryzysu na granicy” 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 
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Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/27/2024 w sprawie przyjęcia od Powiatu Sokólskiego zarządzania drogą powiatową 

nr 1282B w zakresie związanym z realizacją zadania pn.: „Remont dróg powiatowych w 

Gminie Krynki zniszczonych wskutek kryzysu na granicy” stanowi zał. nr 8. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

Gminy Krynki 

 

Przew. rady zwrócił się z pytaniem czy do projektu tej uchwały są pytania? Pytań nie 

było. W związku z tym przeszedł do odczytania treści, a następnie zarządził głosowanie: 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Krynki 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/28/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy 

Krynki stanowi zał. nr 9. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu korzystania z 

kompleksu sportowego „Moje boisko Orlik 2012” w Krynkach 
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Przew. rady poinformował, że komisje pozytywnie przyjęły projekt tej uchwały i 

przeszedł do odczytania treści, a następnie zarządził głosowanie:   

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 
korzystania z kompleksu sportowego „Moje boisko Orlik 2012” w 
Krynkach 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 
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9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/29/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu korzystania z kompleksu 

sportowego „Moje boisko Orlik 2012” w Krynkach stanowi zał. nr 10. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie „Związek 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” 

 

Przew. rady poinformował, iż komisje pozytywnie przyjęły projekt tej uchwały. W 

związku z tym, iż na sali są sołtysi, zwrócił się do burmistrz o kilka słów wyjaśnień. 

Burmistrz: zwróciłam się z tym pomysłem do rady przedkładając projekt uchwały, aby 

nasza gmina przystąpiła do Związku Gmin Wiejskich Woj. Podlaskiego. Zawiązek ten 

funkcjonuje od 2000 roku i skupia prawie wszystkie gminy położone na terenie 

Województwa Podlaskiego. Główny cel tego związku to wspieranie idei samorządowej, 

obrona wspólnych interesów gmin, dążenie do społeczno -gospodarczego rozwoju i 

wpieranie działalności naukowej, oświatowej oraz kulturalnej.  Jeżdżę oraz jeśli tylko 

mogę, uczestniczę w zgromadzeniach gdyż odbywają się tam bardzo istotne spotkania 

z przedstawicielami rządu polskiego – wojewodą, marszałkiem. Podejmowane są tam 

także ważne decyzje. Do tej pory reprezentowałam gminę, jako gość. Uważam, że 

powinniśmy uczestniczyć w zgromadzeniach, jako pełnoprawny członek żeby zabierać 

głos w sprawach istotnych oraz składać wnioski do poszczególnych ministerstw. 

Dziękuję. 

Głos zabrał wiceprzewodniczący, L. Karolkiewicz: w tym miejscu powtórzę, co 

mówiłem na komisjach. Uważam, że powinniśmy przystąpić do tego związku i już mam 

zadanie do realizacji w ramach uczestnictwa. Mianowicie, chodzi o dążenie do tego, 
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żeby gminy Podlasia dążyły do wymuszenia wprowadzenia subwencji ekologicznej. Jak 

wiemy mamy bardzo dużo terenów chronionych na terenie województwa. Odbywa się 

to na zasadzie żadnej rekompensaty. Teren chroniony działa odstraszająco na 

inwestorów i gminy ponoszą z tego tytułu straty. Natomiast, jak widzimy, tendencja 

jest do ciągłego zwiększania tych terenów bez pytania gmin o zdanie. Dlatego 

powtórzę to, co powiedziałem na początku powinniśmy przystąpić do Związku i 

tworzyć atmosferę lobbing do tego, żeby w Polsce wprowadzono takie coś jak 

subwencja ekologiczna. Dziękuję 

Następnie głos zabrał radny Waldemar P. Sieradzki: oczywiście popieram pomysł 

wstąpienia do Związku natomiast pozwolę sobie zwrócić uwagę, iż nadmiernie pan 

epatuje sformułowaniami przeciwko ochronie przyrody. Kwestia chronienia przyrody 

pokazuje, co się dzieje teraz w południowo – zachodniej Polsce. Kwestia ochrony 

środowiska jest niezmiernie ważna, więc wydają mi się pańskie sformułowania nieco za 

mocne, chociaż muszę panu przyznać, że kwestia wyłączania z podatku, wyłączania z 

działalności niektórych terenów bez rekompensaty jest błędem.  W najbliższym czasie 

przewiduje się pewne rozwiązania prawne, które będą rekompensowały korzyści, a z 

drugiej strony straty. Z niektórymi pańskimi sformułowaniami się nie zgadzam. 

Dziękuję. 

Głos zabrał wiceprzewodniczący, L. Karolkiewicz: nie jestem przeciwny ochronie 

przyrody. Jestem tylko za tym, żeby gminy miały odszkodowania. Jakie z tego tytułu 

rekompensaty. Jak się czyta ustawy to nigdzie nie jest napisane, czym się to 

rekompensuje. To się odbija na budżecie gmin i na takim efekcie odstraszania 

inwestorów. Uważam też, że ci ekolodzy tzw. domniemani przesadzają.  

Radny Waldemar P. Sieradzki: zdecydowanie zgadzam się z ostatnim zdaniem.  

Następnie przew. rady przeszedł do odczytania treści, a następnie zarządził 

głosowanie:   

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o 
nazwie „Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena ZA 

2 Baranowska Grażyna nieobecna 

3 Bielska-Wicher Barbara ZA 

4 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

5 Gejdel Stanisława ZA 

6 Grzybek Małgorzata nieobecna 

7 Hajduk Adam nieobecny 

8 Karolkiewicz Leszek ZA 

9 Kundzicz Franciszek ZA 

10 Miron Alicja nieobecna 

11 Nosewicz Artur ZA 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sieradzki Waldemar Paweł ZA 

14 Stefanowicz Katarzyna Anna ZA 

15 Szynkiewicz Jolanta ZA 

 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 

IV/30/2024 w Krynkach w sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie „Związek 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” stanowi zał. nr 11. 
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Przew. poinformował, iż na sesje dotarł sołtys sołectwa Krynki – Nowa pani Anna 

Szutkiewicz. Następnie ogłosił 5 minutową przerwę. Obrady wznowiono o godz. 9.10. 

 

Ad.11 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Krynkach podjętych  

w I półroczu 2024 roku 

 

Sprawozdanie przedstawiła burmistrz - zał. nr 12. 

 

Ad.12 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 

 

Głos zabrała zastępca burmistrza - E. Szulborska – Żyndul: W roku szkolnym 
2023/2024 Gmina Krynki była organem prowadzącym dla Zespołu Szkół 
Samorządowych w Krynkach, w skład którego wchodziły następujące placówki: Szkoła 
Podstawowa im. Elizy Orzeszkowej w Krynkach, Przedszkole w Krynkach, Szkolne 
Schronisko Młodzieżowe w Krynkach.  
Organizacja pracy Zespołu Szkół Samorządowych opierała się na Arkuszu organizacji 
zatwierdzonym przez Burmistrz Krynek w dniu 09.05.2023 r., Aneksie nr 1 do arkusza 
organizacji zatwierdzonym w dniu 05.09.2023 r. Szkoła realizowała podstawy 
programowe kształcenia ogólnego oraz zajęcia edukacyjne obowiązkowe i dodatkowe 
zgodne z obowiązującymi ramowymi planami nauczania. 
Przedszkole przy Zespole Szkół Samorządowych w Krynkach pracuje od poniedziałku do 
piątku od godziny 7:00 do 16:00. Gmina Krynki zapewnia bezpłatne nauczanie, 
wychowanie i opiekę w wymiarze 5 godzin dziennie. Za pobyt dziecka w przedszkolu w 
czasie przekraczającym wymiar 5 godzin dziennie pobierana jest opłata w wysokości 1 
zł za godzinę. Miesięczna wysokość opłaty uzależniona jest od czasu pobytu dziecka w 
przedszkolu. Przedmiotowa opłata nie obejmuje wyżywienia. Z opieki 5 godzinnej w 
przedszkolu korzystało 28 dzieci. Z opieki 6 godzinnej i więcej korzystało 25 dzieci. Z 
tytułu płatnego pobytu w przedszkolu do budżetu wpłynęła kwota za wyżywienie – 54 
027,50 zł, za dodatkowe godziny – 9 828,00 zł. Opieką świetlicową objętych było 44 
dzieci (2 grupy). Liczba zatwierdzonych etatów świetlicy 1,19 – informacja z arkusza 
organizacji ZSS w Krynkach rok szkolny 2023/2024. W Zespole Szkół Samorządowych 
pracowało 24 nauczycieli, w tym 22,73 etatów nauczycielskich. Jeden nauczyciel 
przebywał na urlopie dla poratowania zdrowia, jeden na urlopie bezpłatnym. 
Administracja ZSS liczyła 2 osoby, zaś obsługa – 10 osób (w tym 1 pracownik z PUP) 
oraz w sezonie grzewczym zatrudniony był jeden palacz na ½ etatu. Nauczyciele, 
zatrudnieni w Zespole Szkół Samorządowych, posiadali odpowiednie kwalifikacje. Stan 
zatrudnienia w placówce wynika z zatwierdzonego przez organ prowadzący arkusza 
organizacji roku. W ZSS w Krynkach prowadzone były zajęcia rewalidacyjne dzieciom i 
uczniom posiadającym orzeczenie o niepełnosprawności wydane przez poradnię 
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psychologiczno-pedagogiczną. Łącznie pomocą psychologiczno-pedagogiczną było 
objętych 16 przedszkolaków i 53 uczniów SP. Niektórzy korzystali z kilku form pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej.  
W roku szkolnym 2023/2024 realizowano wiele zadań wynikających z ustawowych 
obowiązków jednostki samorządu terytorialnego na rzecz gminy i szkoły. 
Najważniejszym zrealizowanym zadaniem było zabezpieczenie Zespołowi Szkół 
Samorządowych, prowadzonego przez Gminę Krynki, środków finansowych na 
prowadzenie działalności, w tym na wynagrodzenia pracowników i eksploatację 
budynków. W roku szkolnym 2023/2024 również zabezpieczono środki na stypendia 
uczniom za bardzo dobre wyniki w nauce w kwocie 8 000,00 zł, z których skorzystało 
27 uczniów. Realizując obowiązki określone w art. 32 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. 
– Prawo oświatowe, prowadzone było dowożenie uczniów. Dowożeniem objęci byli 
uczniowie zamieszkali w znacznej odległości od ZSS w Krynkach. W okresie nauki 7 
uczniów korzystało z doważenia do szkoły busem będącym własnością Gminy Krynki; 
13 uczniów było dowożonych autobusem szkolnym marki Mercedes (własność Gminy 
Krynki). Zespół Szkół Samorządowych w Krynkach jest wyposażony w nowoczesne 
pomoce dydaktyczne (laptopy, tablice interaktywne, monitory) i sprzęt szkolny. W roku 
szkolnym 2023/2024 zakupiono tablicę multimedialną do pracy z dziećmi o specjalnych 
potrzebach edukacyjnych, w ramach Programu Narodowy Rozwój Czytelnictwa 
zakupiono książki do szkolnej biblioteki i sal przedszkolnych.  
Zespół Szkół Samorządowych dysponuje 13 salami lekcyjnymi, 2 pracowniami 
komputerowymi, biblioteką, świetlicą, kuchnią, stołówką szkolną, halą sportową, 
gabinetem pielęgniarki szkolnej oraz dostępem do internetu. Na terenie Zespołu Szkół 
Samorządowych funkcjonuje Orlik, z którego korzystają uczniowie i nauczyciele, 
Otwarta Strefa Aktywności (OSA) - ogólnodostępne plenerowe miejsca sportu, 
rekreacji i odpoczynku dla społeczności szkolnej i lokalnej, placu zabaw (projekt - 
Rozbudowa infrastruktury przedszkolnej w Gminie Krynki).  
W roku szkolnym 2023/2024 w Szkole Podstawowej i Przedszkolu prowadzony był 
dziennik elektroniczny UONET+ VULCAN. Poniesione na oświatę w roku szkolnym 
2023/2024 wydatki bieżące dają łączną kwotę 4 317 597,47 zł, co stanowi 29,13 % 
wszystkich wydatków bieżących gminy w analogicznym okresie.  
Ze stołówki w roku szkolnym 2023/2024 w okresie nauki korzystało 120 uczniów Szkoły 
Podstawowej i 53 wychowanków Przedszkola. W kuchni zatrudnione były 3 kucharki. 
M-GOPS w Krynkach opłacał obiady dla 34 uczniów Szkoły Podstawowej w Krynkach 
oraz 15 dzieciom z Przedszkola. Ogólny koszt posiłków dla uczniów Szkoły 
Podstawowej objętych programem „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” stanowił 
kwotę 31 912,00 zł w tym: 26 114,67 zł z otrzymanej dotacji i 5 797,33 zł ze środków 
własnych. W Zespole Szkół Samorządowych są przeprowadzane okresowe kontrole 
stanu technicznego budynków i ich przydatności do użytkowania przez upoważnione 
instytucje (inspektor BHP). Przeglądy potwierdzają odpowiednie przygotowanie szkoły. 
W Zespole Szkół Samorządowych w Krynkach w roku szkolnym 2023/2024, podobnie 
jak w latach poprzednich, realizowanych było wiele działań mających na celu 
zapewnienie bezpiecznych i higienicznych warunków nauki, wychowania i opieki 
(bieżące remonty sal, naprawa lub wymiana zużytych urządzeń i przyrządów, opieka 
nauczycieli nad uczniami w czasie przerw międzylekcyjnych, opieka pielęgniarki 
szkolnej, pedagoga specjalnego, pedagoga szkolnego i logopedy, badania 
profilaktyczne, edukacja zdrowotna uczniów). Opiekę stomatologiczną świadczył 
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Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Przychodnia Stomatologiczna “DENTIK”. W 
roku szkolnym 2023/2024 realizowano szereg zadań wynikających z ustawowych 
obowiązków gminy na rzecz uczniów i szkoły. Najważniejszym zrealizowanym 
zadaniem gminy było zabezpieczenie na odpowiednim poziomie środków finansowych 
na prowadzenie działalności, w tym na wynagrodzenia pracowników i utrzymanie 
budynków.  
Zgodnie z dyspozycją art. 90 d i art. 90 e ustawy o systemie oświaty wspomagano 
uczniów w formie stypendiów szkolnych i zasiłków szkolnych. Z tej formy wsparcia 
korzystali uczniowie szkoły podstawowej, jak również szkół ponadpodstawowych, 
którzy zamieszkują na terenie gminy Krynki. Kryterium dochodowe uprawniające do 
uzyskania pomocy określone było w kwocie 600 zł na jednego członka rodziny. Do 
ustawowego terminu – 15.09.2023 r. do urzędu wpłynęły 24 wnioski. Stypendium 
przyznano 46 uczniom. Na powyższe zadanie wykorzystano dotację celową z budżetu 
Wojewody Podlaskiego w kwocie 34 038,00 zł i 3 782,00 zł wkładu gminy. Z zasiłku 
szkolnego skorzystał 1 uczeń i otrzymał jednorazowe wsparcie w kwocie 625 zł.  
Uczniowie szkoły podstawowej korzystali z darmowych podręczników, materiałów 
edukacyjnych i materiałów ćwiczeniowych. Na ten cel wykorzystano dotację celową z 
budżetu Wojewody w wysokości 16 860,18 zł. Dodatkowo w 2023 r., w związku z 
realizacją ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o wsparciu rozwoju kompetencji cyfrowych 
uczniów i nauczycieli, Gmina Krynki na podstawie umowy z Ministerstwem Cyfryzacji 
przekazała 5 komputerów przenośnych typu laptop o wartości 2 916,33 zł brutto każdy 
- dla uczniów klasy IV szkoły podstawowej. Ponadto, w związku z realizacją w/w ustawy 
Gmina Krynki na wniosek Dyrektora ZSS w Krynkach wzięła udział w programie 
Ministerstwa Nauki i Edukacji pn. „Bony na laptop dla nauczyciela” o przyznanie bonu 
w wysokości 2500 zł przeznaczonego na zakup laptopa dla nauczycieli klas IV-VII Szkoły 
Podstawowej im. Elizy Orzeszkowej w Krynkach. W ramach programu skorzystało z 
przedmiotowego bonu 18 nauczycieli.  
W październiku 2023 r. z okazji 250. rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej 
Ministerstwo Finansów przekazało gminie Krynki nagrody specjalne dla wszystkich 
nauczycieli Zespołu Szkół Samorządowych w Krynkach, które zostały wypłacone.  
W ramach programu wieloletniego - „Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na 
lata 2021-2025” – Priorytet 3 otrzymano od Wojewody Podlaskiego za pośrednictwem 
Kuratorium Oświaty w Białymstoku wsparcie o łącznej wysokości 8 125 zł na zakup 
nowości wydawniczych do Przedszkola i Szkoły Podstawowej w Krynkach.  
W maju 2024 r. odbył się konkurs na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół 
Samorządowych w Krynkach. Niniejsze stanowisko ponownie objęła Pani Anna 
Tomulewicz.  
W czerwcu 2024 r. uczniowie klas VI-VIII Szkoły Podstawowej w Krynkach odbyli 3-
lekcyjne szkolenie z obszarów: wojskowości, obronności, bezpieczeństwa, pomocy 
medycznej oraz obrony cywilnej w ramach ogólnopolskiego programu pn. „Edukacja w 
Wojskiem”, o który udział wnioskowała Gmina Krynki w porozumieniu z Panią Dyrektor 
ZSS w Krynkach. Ponadto, uczniowie klas IV-VIII Szkoły Podstawowej w Krynkach odbyli 
wycieczkę Doliną Narwi, dzięki uzyskanemu wsparciu przez Gminę Krynki i szkołę w 
kwocie 7 500,00 zł z Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w ramach 
przedsięwzięcia „Poznajemy Podlaskie” 2023/2024 na organizację wycieczki 
turystyczno-krajoznawczej po województwie podlaskim. Sprawozdanie stanowi zał. nr 
13. 
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Ad.13 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami 

 

 

Sprawozdanie za okres od dnia 28.06.2024 r. do dnia 18.09.2024 r. przedstawiła 
burmistrz – zał. nr 14. 

 

Ad.14 

Wolne wnioski i informacje 

 

Głos zabrał przew. rady: poinformował o piśmie skierowanym do Zarządu Powiatu 

Sokolskiego w sprawie podcinki drzew na ulicy Garbarskiej w związku ze złożoną przez 

radnego Waldemara P. Sieradzkiego interpelacja w tej sprawie oraz o otrzymanej od 

Powiatu odpowiedzi. Drugą poruszoną sprawą było stanowisko komisji Rady w związku 

z interpelacją radnego Waldemara P. Sieradzkiego w sprawie ogłoszenia konkursu na 

hejnał Krynek. Powiedział o wynikach głosowania nad ogłoszeniem konkursu.  

Skierował kilka słów dotyczących powodzi, jaka dotknęła południowo – zachodnią 

część Polski. Zachęcił do pomocy powodzianom na konta organizacji, które taką pomoc 

oferują. Poinformował, jakie organizacje się tym zajmują.  

Następnie burmistrz poinformowała o zbiórce żywności, która odbywa się na terenie 

naszej gminy. Zaapelowała, abyśmy otworzyli serca na potrzeby poszkodowanych. 

Głos zabrał radny Waldemar P. Sieradzki: prosiłbym o rozważenie oficjalnego apelu do 

mieszkańców o udział w pomocy.  

Burmistrz: tak, taki apel będzie. Chcemy po dzisiejszej rozmowie z państwem taki apel 

wystosować. Jest on już przygotowany.  

Następnie głos zabrał sołtys sołectwa Szaciły – p. Tadeusz Makar. Zwrócił się z prośba 

o przebudowanie chodnika w Szaciłach i o ujęcie tej inwestycji w budżecie. Druga 

poruszona kwestia to postawiony znak „zakaz wjazdu” od strony leśniczówki od 

Józefowa. Jest to droga powiatowa natomiast znak stoi tam nielegalnie.  

Burmistrz: tak, oczywiście rozważymy taką możliwość przebudowy chodnika. Jeśli 

chodzi o drogę, był tam dyrektor ZK, pan Adam Ciruk, kiedy sprawę zgłoszono po raz 

pierwszy. Według naszej wiedzy, droga jest niezagrodzona. Znak stoi na gruncie 

prywatnym. Gdyby były takie problemy to jak najbardziej kolejny raz udamy się w to 

miejsce w celu oględzin.  

Głos zabrał również radny F. Kundzicz: chciałbym zapytać o oznaczone przez Powiat 

drzewa we wsi Kundzicze. Czemu ma to służyć? 

Odpowiedziała burmistrz: oczywiście nie mogę odpowiadać za plany Powiatu, ale 

domyślam się, że chodzi o oczyszczenia pasa drogi.  Zwrócimy się z zapytaniem do 
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zarządcy drogi, żeby powiedział nam o swoich planach w związku ze znakowaniem 

drzew.  

Następnie burmistrz odczytała apel wystosowany do mieszkańców o wsparcie osób 

poszkodowanych w wyniku powodzi na południu Polski. 

Następnie zwróciła się do wszystkich o sumienną i dokładną segregację odpadów 

wytwarzanych w domostwach. Swoja prośbę skierowała szczególnie do 

przedsiębiorstw znajdujących się na terenie gminy. Poinformowała, że jeśli nie 

osiągniemy odpowiedniego poziomu recyklingu to będziemy płacić wysokie kary, a to 

się odbije kosztem inwestycji. Jest to problem ogólnopolski. Musimy zadbać o swoje 

gminy, dlatego też zwracam się z prośbą o urządzanie jak największej liczby 

kompostowników. Do 2026 roku możemy tonaż z kompostowników włączać do 

odpadów recyklingu. To bardzo nam poprawi wskaźniki.  

Radny Waldemar P. Sieradzki: apel jest ze wszech stron godny uwagi. 

Innych spraw nie było. 

 

Ad.15 

Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej 

 

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad przewodniczący rady zamknął obrady 

słowami: „ Zamykam IV sesję Rady Miejskiej w Krynkach”. Obrady zakończono o godz. 

10.07.  Wykaz głosowań (zał. nr 15) – wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń 

stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl.    

   

Na tym protokół zakończono.   

 Protokołowała                                                

Magdalena Wojno                                                                              Przewodniczący Rady   

                                                                                                           /-/ Józef Stanislaw Czarniecki   

 

 

 

 


